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Päätös  

 
 Valtuustoaloitteet 
 

Aloitteen tekijä: Aihe: Liite n:o 
Orjala Jari ja 10 muuta 
valtuutettua sekä 3 
varavaltuutettua 
 

Kotimaista alkuperää olevia 
tuotteita tarjolle 

2 

Hintikka Päivi ja 17 
muuta valtuutettua 
sekä 2 varavaltuutettua 

Kannus-Eskola pyörätien 
suunnittelu yhdessä ELY-
keskuksen kanssa 
 

3 

Mäki-Petäjä Harri ja 13 
muuta valtuutettua 
sekä 4 varavaltuutettua 

Yksityisteiden avustukset 
säilytetään nykyisellä tasolla 
vuoden 2025 talousarviossa 
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 Valtuutettu Timo Pajala nosti esiin jalkapallotoiminnan, joka on 

kovassa nosteessa Kannuksessa. Kannuksen Uran T12-joukkue on 
kutsuttu Helmari-liigaan, jonne päästään vain palloliiton kutsumana. 

 
 Valtuutettu Manolis Huuki kertoi, että Pohjoisen Suomen 

neuvottelukunnassa eräänä pääpainopisteenä on tien parantaminen 
Kajaanin suuntaan. 

 
 Kaupunginjohtaja vastasi valtuutettu Jari Orjalalle, että 

Työterveyslaitoksen työyhteisöselvitykseen liittyvässä kyselyssä ei 
erikseen tiedustella kaupungin henkilöstön ja luottamushenkilöiden 
väliseen vuorovaikutukseen liittyviä asioita, mutta avointen 
vastausten kohdalla on mahdollista antaa myös siitä palautetta. 
Kyselyn vastausprosentti on jo yli 50 ja vastausaikaa on jatkettu 
15.11.2024 saakka. 

 
 Kaupunginvaltuusto päätti yksimielisesti edellä mainitut asiat ja 

keskustelut tiedoksi sekä lähettää aloitteet kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi. 

 
 
  
 
 


